
Referat	fra	årsmøtet	23.	mai	2023.	
	

Tilstede:	Styret	i	Bjerkøya	vei-	og	velforening	og	ca	10	medlemmer.		

	

1. Valg	av	møteleder:	Atle	Iversen	ble	møteleder.	
2. Valg	av	referent	og	to	-l	å	skrive	under	protokollen:	Lena	Edvardsen	ble	valgt	-l	referent	og	

Nina	Larsen	og	Geir	Ansok	skriver	under.		
3. Innkomne	saker:		

a. Lekeplassen	innerst	i	Barken,	den	ble	sjekket	på	dugnad	13.	mai	med	tanke	på	at	
bolter	og	skruer	er	som	de	skal,	med	tanke	på	sikkerhet.		

b. Sikring	av	vei	ovenfor	vestsideveien	44	og	46,	her	har	styret	hentet	inn	pris	på	
oppgradering	av	området.		

4. Atle	leste	opp	årsberetningen,	to	feil	ble	oppdatert,	julegrantenningen	var	27.	november	og	
dugnaden	var	13.	mai.	23.	

5. Regnskap	2022,	Tone	Halvorsen	gikk	gjennom	tallene,	Pål	Kvam	legger	de-e	ut	på	skolens	
hjemmeside.		

6. Budsje'	2023,	Tone	Halvorsen	gikk	gjennom	tallene	og	Pål	Kvam	legger	de3e	ut	på	skolens	
hjemmeside.		

7. Valg	av	styre,	valgkomite	og	arrangementskomite.	Styret	blir	si,ende	et	år	0l.	Valgkomiteen	
består	pr	i	dag	av	Hilde	Iversen,	hun	ønsker	flere	inn	i	valgkomiteen	slik	at	vi	kan	by0e	ut	
noen	i	styret	neste	år.	Atle	hjelper	1l	å	finne	en	1l,	1l	de5e	arbeidet.	Arrangementskomiteèn	
tar	Tone	Halvorsen	hovedansvar	for	å	dri.e.	Hun	har	bekre.et	at	disse	er	med:		

a. Ann	Camilla	Bekkelien	
b. Gyri	Ullhaug	
c. Randi	B.	Reinertsen	
d. I	#llegg	satser	hun	på	at	Roar	Iversen,	Kjell	Arne	Henriksen	og	Erik	Halvorsen	er	med.	

Finn	Broch	trekker	seg	ut.		
8. I	mars	2023	ble	det	oppre%et	en	miljøgruppe	som	jobber	med	å	bekjempe	uønskede	vekster.	

Tone	Halvorsen,	Mona	Østebø	og	Ivar	Lien	si6er	i	denne	gruppen	og	de	er	i	dialog	med	
kommunen	og	statsforvalteren.	Ivar	Lien	informerte	om	arbeidet	de	har	startet	på.	
Kommunen	skal	kartlegge	u%ordringen	på	Bjerkøya	og	komme	med	4ps	4l	hvordan	vi	på	best	
mulig	måte	kan	bekjempe	uønskede	arter.	Det	første	som	kommer	,l	å	skje	er	at	det	blir	
arrangert	dugnad	hvor	man	luker	opp	Kannadagullris	på	områder	hvor	det	er	svært	mye	av	
det.	Det	ligger	fine	bilder	ute	på	facebookgruppen	3l	Bjerkøya	vei-	og	velforening.	Mer	
informasjon	om	dugnad	og	uønskede	arter	kommer.	Vi	vet	i	alle	fall	at	det	pr	i	dag	er	svært	
mye	Kannadagullris	og	ulike	typer	mispler	på	avveie	på	Bjerkøya.		

Innspill:		

Ønske	om	å	#erne	flere	trær	fra	lekeplassen	innerst	i	Fiskekroken.	Gunnar	Kristoffersen	kan	gjøre	det	
så	lenge	det	står	på	lekeplassen	sin	eiendom.	Veden	deles	opp	og	legges	under	benkene	i	grillhy7a	
slik	at	den	kan	brukes	der,	resten	må	ryddes	opp	og	kjøres	bort.		

	

Ref.	Lena	Edvardsen	



	

Underskri)er:		

	

	

______________________________							 	 ____________________________________	

Nina	Larsen		 	 	 	 	 	 Geir	Ansok		

	

		


